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پرسپولیس6

پرسپولیس دو سهمیه خارجی دارد
گفته می شـــد باتوجـــه به اینکـــه دو ســـهمیه خارجی 
تیم پرســـپولیس )نبیـــل باهویی و وحـــدت هنانوف( 
حضـــور  ی هـــا  باز رصـــد  د  6 0 ر  د گذشـــته  فصـــل 
نداشـــتند، پرســـپولیس بـــا محدودیت بـــرای جذب 
بازیکـــن خارجی مواجـــه خواهد شـــد و احتمـــالاً دو 
ســـهمیه خارجـــی ایـــن تیم کســـر می شـــود. بـــا این 
حال رضـــا درویـــش، مدیرعامل پرســـپولیس معتقد 
اســـت پرســـپولیس مشـــکلی از ایـــن بابـــت نـــدارد و 
 بحـــث کســـر ســـهمیه خارجـــی ایـــن باشـــگاه صحت 

ندارد. 
از  بخشـــی  در  پرســـپولیس  باشـــگاه  مدیرعامـــل 
مصاحبـــه اش در این خصوص گفت: گفتند شـــصت 
درصـــد تعداد بازی هـــا. نبیل باهویـــی از هفته چهارم 
آمد، یازده بازی کـــرد و در نیم فصل هم رفت. وحدت 
هنانوف را هم نمی توانســـتیم در فیفـــادی او را به تیم 
 ملی ندهیم و اســـناد پزشـــکی مصدومیـــت او موجود 

است.
  

پرسپولیس از الوکره پولی نگرفته است
بعـــد از کش وقوس هـــای زیـــاد و بیـــش از یـــک مـــاه 
مذاکـــره بـــا العربـــی و الوکـــره، ســـرانجام الوکـــره بـــا 
مبلـــغ یک میلیـــون و ســـیصدهزار دلار و یـــک اردوی 
رایـــگان رضایت نامـــه عبدالکریـــم حســـن را دریافت 
کرد. حـــال بـــا اعلام رضـــا درویـــش این باشـــگاه هنوز 
این مبلغ ســـنگین را دریافت نکرده است. مدیرعامل 
پرســـپولیس گفـــت: مگـــر می شـــود همین جـــوری 
ایـــن پـــول را گرفـــت؟ بایـــد نامـــه بدهیـــم، شـــماره 
حســـاب اعلام کنیـــم تـــا پـــول را بگیریـــم. هرجایی 
 یا هرکســـی را کـــه معرفـــی کنیـــم می تواند ایـــن پول 

را بگیرد.
  

دو دستیار گاریدو در باشگاه

مربـــی و مربی بدنســـاز پرســـپولیس که قبـــل از این 
قـــرارداد خـــود را بـــه صـــورت الکترونیکـــی بـــه امضـــا 
رســـانده بودنـــد، بـــا حضـــور در باشـــگاه نســـبت بـــه 
امضای قـــرارداد فیزیکی اقدام کردند. چـــاوی اولیوا و 
ادریس سایسی، دیروز)دوشـــنبه( با حضور در باشگاه 
ضمن نشســـتی که با رضا درویش و حســـین بادامکی 
داشـــتند، قراردادهایشـــان که پیش از ایـــن به صورت 
الکترونیکی به امضا رســـیده بـــود را به صورت فیزیکی 

هم امضـــا کردند.
   

 امکانات جدید بدنسازی 
در محل تمرین

باتوجه به درخواســـت کادرفنی پرسپولیس، امکانات 
جدیـــدی به تجهیـــزات تمرینـــی پرســـپولیس اضافه 
شـــد. خوان کارلوس گاریدو پس از ســـفر بـــه ایران در 
نخســـتین اقدام، بازدیدی از امکانات ورزشگاه شهید 
کاظمـــی داشـــت و آن را مـــورد تأیید قـــرار داد. پس از 
آن مدیرعامـــل باشـــگاه تأکید کرد چنانچـــه امکانات 
بیشـــتری هـــم نیـــاز باشـــد فراهـــم خواهد شـــد. در 
همین راســـتا ادریـــس ساســـی، مربی بدنســـاز، طی 
روزهـــای گذشـــته ، تجهیزاتـــی را درخواســـت کرد که 
ایـــن موارد بـــا هماهنگی هـــای به عمل آمـــده، فراهم 
شـــد. گفتنی اســـت؛ باشـــگاه پرســـپولیس عـــلاوه بر 
مجموعه شـــهیدکاظمی، یک ســـالن بدنسازی مجهز 
هـــم خـــارج از ایـــن مجموعـــه در اختیـــار دارد تـــا در 
صورت احســـاس نیاز کادرفنی بعضی جلسات تمرینی 

در آن انجام شـــود.
  

اورونوف جمعه در اردوی پرسپولیس
اوســـتون اورونوف که در همراهی با تیم ملی المپیک 
ازبکســـتان، نماینده باشگاه پرســـپولیس در المپیک 
پاریـــس ۲0۲۴ بـــود با توجه بـــه خاتمـــه بازی های این 
تیـــم در رقابت هـــا، با پایـــان مرحله گروهـــی، پس از 
چنـــد روز اســـتراحت و ریـــکاوری، در اردوی ترکیه به 
جمـــع سرخپوشـــان ملحق خواهد شـــد و خـــود را به 

خوان کارلـــوس گاریدو معرفـــی خواهد کرد.
ایـــن برنامه ریزی با هماهنگی ســـرمربی انجام شـــد و 
او طبق اعلام صـــورت گرفته روز جمعـــه ۱۲ مرداد، به 

ترکیه ســـفر خواهد کرد.
تیـــم ملـــی المپیک ازبکســـتان در ســـومین و آخرین 
دوره  ایـــن  فوتبـــال  رقابت هـــای  در  خـــود  پیـــکار 
مســـابقات، فـــردا برابـــر تیـــم دومینیکـــن بـــه میدان 
مـــی رود و در صورت کســـب ســـه امتیاز این مســـابقه 
 نیـــز ســـهمیه صعـــود بـــه مرحله بعـــدی را به دســـت 

نخواهد آورد.

میلاد سرلک تهدید شد
در شـــرایطی کـــه گفته می شـــود میلاد ســـرلک قصد 
دارد با گرفتن کســـر خدمت راهی پرســـپولیس شود، 
ســـعید دقیقی ســـرمربی ملوان درباره او گفته است: 
»متأســـفانه هنوز میلاد ســـرلک را زیارت نکردیم. قرار 
بـــود بیایـــد و خـــودش را معرفی کند ولی مـــن نامه او 
را قطعـــاً خواهـــم زد. اگـــر بخواهد با این وضـــع ادامه 
دهـــد هم بحث اضافـــه خدمت در میـــان خواهد بود 

هـــم اینکه باید خـــودش را به پـــادگان معرفی کند.«

خبر

بـــا وجـــود اینکـــه ورزشـــگاه تختـــی 
تهران به عنوان میزبان رقابت های 
پرســـپولیس و اســـتقلال در لیـــگ 
معرفی شـــده، تکلیـــف میزبانی این 
لیـــگ  باشـــگاه در رقابت هـــای  دو 
نخبگان آســـیا مشـــخص نیســـت. 
احتمـــال ایـــن موضوع وجـــود دارد 
که مانند ورزشـــگاه آزادی، ورزشگاه 
 AFC تختی نیز اســـتانداردهای لازم
برای میزبانی در لیگ نخبگان آسیا 
را کســـب نکنـــد و در ایـــن صـــورت، 
احتمال میزبانی دو باشگاه تهرانی در 

شهرستان ها وجود خواهد داشت.
رضا درویش مدیرعامل پرسپولیس 
در جدیدترین مصاحبه خود، راجع 
به وضعیت بازسازی ورزشگاه آزادی 
گفتـــه: »دغدغـــه همـــه فوتبالی ها 
آزادی است.  آماده سازی استادیوم 
چندین بـــار بـــا مدیریـــت شـــرکت 
کار  و  داشـــتم  صحبـــت  تجهیـــز 
شـــبانه روزی به طور دو شـــیفت ۱۲ 
ســـاعته در حال انجام است که  ای 
کاش این آماده ســـازی سال گذشته 
اتفاق می افتاد و می توانستند امروز 
ورزشـــگاه را برای لیگ و آســـیا آماده 
داشته باشند. مسئولان فدراسیون 
همگی پـــای کار آمده انـــد و با توجه 
به اینکه مشـــکلاتی وجود دارد، قول 
دادند که ورزشـــگاه آزادی برای بازی 
آسیایی آماده شود. ما باید این را در 

نظر بگیریم که حضور هواداران مهم 
اســـت. از نبودن آنها ســـال گذشته 
آسیب دیدیم و امیدوارم بودجه ای 
که لازم اســـت برای ترمیم مشکلات 
ورزشگاه آزادی تأمین شود و بتوانند 
بموقـــع آن را تحویل دهند تا آبرویی 
بـــرای جمهـــوری اســـلامی در میان 

تیم های آسیایی باشد.«
درویش همچنین در رابطه با اوضاع 
ورزشگاه تختی صحبت کرده است: 
»استادیوم تختی ۳0 هزار گنجایش 
پرهـــوادار  بازی هـــای  بـــرای  و  دارد 
مناسب نیست و شنیده ام قرار است 
چند بازی پرسپولیس و استقلال در 
ورزشگاه آزادی برگزار شود ولی لیگ 
نخبگان آسیا خیلی سخت است که 
در تختی برگزار شود. امکاناتی باید 
مهیا شـــود که ممکن اســـت در یک 
ماه تکمیل شـــود و متأســـفانه کاری 
که ســـال گذشته باید انجام می شد 
یک ســـال به تعویق افتاد. تیم های 
بزرگ آســـیا به ایـــران می آیند و باید 
بداننـــد که ما هم اســـتادیوم مجهز 
در اختیـــار داریـــم  و هوادارانمان در 

کنارمان هستند.«
این در حالی است که خوان کارلوس 
پرســـپولیس،  ســـرمربی  گاریـــدو 
روز یکشـــنبه در خصـــوص برگزاری 
بازی هـــای تیمش در یک ورزشـــگاه 
مناســـب اظهارنظر کرده بود: »فکر 

می کنم تیم بزرگی مثل پرسپولیس 
باید همیشـــه در ورزشـــگاهی بزرگ 
بازی کند و  این حق باشـــگاه است. 
اگر در استادیوم بزرگ بازی نکنیم، 
مشـــکل ایجاد می شود و درخواست 
دارم که این اجازه را به پرســـپولیس 
بدهنـــد که در ورزشـــگاه بزرگ بازی 

کند.«
با توجه به این صحبت ها، مشخص 
در  حاضـــر  مســـئولان  کـــه  اســـت 
فدراســـیون و باشـــگاه ها راجـــع به 
توانایی ورزشگاه تختی برای میزبانی 

مطمئـــن  آســـیایی  رقابت هـــای  از 
نیستند و شاید این موضوع، تبعات 
سنگینی برای سرخابی های پایتخت 
داشته باشد. برگزاری بازی های این 
دو تیم در شهرهای تبریز و اصفهان، 
با توجه به رقابت تیم های پایتخت با 
تیم های شهرستان ها اتفاقی عجیب 
و بی سابقه است و مدیران باشگاه ها 
باید فکری به حال میزبانی تیم های 
ایرانـــی در رقابت های لیگ نخبگان 
آسیا بکنند. به طور مثال تصور کنید 
که باشگاه بارســـلونا، به دلیل آماده 

نبودن ورزشـــگاه نیوکمپ بازی های 
اروپایی خود را در قلمرو رقیب یعنی 

سانتیاگو برنابئو برگزار کند!
در حـــال حاضـــر ورزشـــگاه نقـــش 
جهان اصفهان تنها ورزشگاه ایرانی 
متناسب با اســـتانداردهای جهانی 
بـــه نظر می رســـد و پـــس از میزبانی 
این ورزشگاه از رقابت تیم ملی ایران 
و قرقیزســـتان، احتمـــال میزبانـــی 
این ورزشـــگاه از بازی های آســـیایی 
پرســـپولیس و اســـتقلال نیز وجود 

دارد.

الحاقیه قرارداد دو روز بعد از حضور در مراسم ختم

ابعادی  تازه از جدایی جنجالی بیرو
 به گزارش ایران ورزشـــی، رضا درویش اخیراً در پاسخ به ادعاهای 

علیرضـــا بیرانوند در خصوص اتفاقات منجر به فســـخ قراردادش، 2
مصاحبه ای انجام داد که بخش هایـــی از آن نکات جالب توجهی 
دارد. رضا درویش مدیرعامل پرســـپولیس در این رابطه مطرح کرد: »دوســـت 
دارم از بیرانوند بپرســـم الحاقیه ای که به درخواســـتش در قرارداد گنجانده شد 
چه ارتباطی با مصدومیت و باز شـــدن گچ دســـتش داشـــت. بیشتر از این هم 
در ایـــن مورد صحبت نمی کنـــم. این ادعا درحالی از ســـوی رضا درویش مطرح 
شـــده که ارتباط بین شکســـتگی دســـت بیرو بـــا الحاقیه موجود ســـؤال های 
زیـــادی را دربـــاره این پرونـــده پرماجرا بـــه وجود مـــی آورد. با این حـــال دومین 
جلسه رســـیدگی به پرونده شکایت باشـــگاه پرســـپولیس از علیرضا بیرانوند، 
فردا با حضور وکلای این بازیکن، باشـــگاه شـــاکی و باشـــگاه تراکتـــور در کمیته 
تعییـــن وضعیت برگزار خواهد شـــد.« این صحبت ها باعث شـــد تا ســـناریوی 
عجیبـــی در بیـــن پرسپولیســـی ها مطرح شـــود که اضافـــه شـــدن الحاقیه به 
قـــرارداد بیرانوند پشـــت پرده خاصی داشـــته کـــه بی ربط به مصدومیـــت او در 
اردوی نـــوروزی تیـــم ملـــی هـــم نبـــوده اســـت. بیرانوند پـــس از بازی ایـــران و 
ازبکستان مدعی شـــده بود در قراردادش هیچ بند فسخی ندارد و نمی خواهد 
به باشـــگاه برای پرداخت مطالبات خود فشـــار بیـــاورد. صحبت هایی که در آن 
زمـــان با واکنـــش مثبت هواداران پرســـپولیس همراه شـــد ولـــی بیرانوند تنها 
چنـــد روز پـــس از این صحبت هـــا قراردادش را فســـخ کرد و حالا مدعی شـــده 
کـــه کاملاً قانونی ایـــن کار را انجـــام داده اســـت. این درحالی اســـت که امضای 
الحاقیـــه جدید بیرانوند بـــا پرســـپولیس در تاریخ ۱۴0۳/۱/۲7 صـــورت گرفته، 
دقیقاً یک روز بعد از حضورش در مراســـم ختم همســـر زنوزی! این گفت وگوها 
پیش تر هم بین هواداران پرســـپولیس صورت گرفته بـــود. آنها تمدید نکردن 
ترابـــی، دانیـــال و بیرانوند و انتقال شـــان به تراکتور را مربوط به مراســـم 
ختم همســـر زنـــوزی مالک باشـــگاه تراکتور می دانســـتند کـــه این ۳ 
بازیکـــن در آن مراســـم حضور داشـــتند. البته که ایـــن موضوعات 
بیشـــتر در حد شـــایعات هواداری اســـت اما تلاقـــی تاریخی این 
اتفاقـــات بـــه ســـناریوی ذهنـــی هـــواداران پرســـپولیس، قوت 

بیشتری می بخشد.

 واریز 300 میلیونی 
به حساب بیرانوند

باشـــگاه پرســـپولیس مدعی اســـت تمام حقوق علیرضـــا بیرانوند بابت 
فصـــل گذشـــته را به طـــور کامـــل پرداخـــت کـــرده و این بازیکـــن هیچ 
طلبـــی از سرخپوشـــان نـــدارد و در ســـوی مقابـــل نیز بیرانونـــد مدعی 
اســـت همچنـــان حدود یـــک میلیـــارد و 500 میلیـــون تومان از باشـــگاه 
پرســـپولیس طلبکار اســـت. در همین راســـتا خبرنگار تســـنیم به سند 
پرداختی های باشـــگاه پرســـپولیس به علیرضا بیرانوند در فصل گذشته 
دســـت پیدا کرده اســـت که براســـاس آن باشگاه پرســـپولیس در طول 
حـــدود ۱0 مـــاه و در ۱۱ نوبت )از تاریخ ۲ شـــهریور ماه ۱۴0۲ تـــا تاریخ ۲6 
خرداد مـــاه ۱۴0۲( مبلغ ۱9 میلیـــارد و 80 میلیون تومان به حســـاب این 
بازیکن واریزی داشـــته اســـت. در ســـندی که آمده، مبلـــغ ۳00 میلیون 
تومـــان به عنـــوان واریز متفرقه ذکر شـــده اســـت که این مبلـــغ مربوط 
بـــه پاداش های برد پرســـپولیس در بازی هـــای لیگ بوده و به حســـاب 

بازیکنان واریز شـــده اســـت.

 اطمینان درویش از برد 

در مجادله با بیرانوند1

 هیچ نکته تاریکی 
در دفاع ما وجود ندارد

رضـــا درویش در تازه ترین مصاحبه خود در مورد صحبت های 
علیرضـــا بیرانونـــد و بازیکنانـــی کـــه از پرســـپولیس رفتند، 
گفـــت: حق بازیکن اســـت که برای خـــودش تصمیم گیری 
کنـــد و تعـــدادی از آنها با هـــر معیاری که داشـــتند رفتند. 
ایـــن بزرگی پرســـپولیس اســـت که باعث بزرگـــی دیگران 

می شـــود و ســـتاره های خیلـــی بزرگتـــر از آنها آمدنـــد و به 
شـــهرت رســـیدند و فکر می کردنـــد با رفتنشـــان ادامه حیات 

برای پرســـپولیس سخت اســـت. بیرانوند هم فرزند پرسپولیس است. سال 
گذشـــته الحاقیـــه نبود و احتمالاً او ســـابقه انجام این کار را داشـــته اســـت. 

او اعـــلام کرده بود که جلســـه برای بازگشـــت مـــن برگزار کنیـــد و من دلم 
بـــه حال جوانی می ســـوزد که به خاطر علاقه به باشـــگاه، ســـال گذشـــته 

ایســـت قلبی کرد.
مدیرعامل پرســـپولیس ادامه داد: مرگ یک انسان به خاطر تمایلات 

شـــخصی رخ داد. این کارهـــا توجیه ندارد. قانون ســـازمان لیگ این 
اســـت کـــه کل پول جـــدا از قـــرارداد که می تـــوان پرداخـــت کرد ۲0 
درصد اســـت و شـــاید آنها دنبـــال آن بودند که ما بیشـــتر پرداخت 
کنیم و پس از آن از باشـــگاه شـــکایت کنند و پرســـپولیس محروم 
شـــود. درویش در پاســـخ به این سؤال که آیا بیرانوند در این پرونده 
برنده می شـــود یا پرســـپولیس؟ گفت: هیچ نکتـــه تاریکی در دفاع 

پرســـپولیس وجود نـــدارد و اگـــر قانون باشـــد، هیچ روزنـــه ای برای 
شـــخص دیگری جز پرســـپولیس نیســـت که پیروز شود.

دومین جلســـه رسیدگی به شـــکایت باشگاه 
پرســـپولیس از علیرضا بیرانونـــد صبح دیروز 
در فدراســـیون فوتبال برگزار شد. بعد از این 
جلســـه هومن هدایتی معاون حقوقی باشگاه 
پرســـپولیس گفـــت: باتوجه به شـــکایتی که 
از باشـــگاه تراکتـــور مبنی بر تحریـــک بازیکن 
پرســـپولیس )علیرضـــا بیرانوند( برای فســـخ 

قرارداد با پرسپولیس که فسخ غیرموجه بوده 
است داشتیم، امروز جلسه رسیدگی در کمیته 
وضعیت بازیکنان فدراسیون فوتبال تشکیل 
شـــد. او ادامه داد: در این ارتبـــاط لایحه ای ۲۱ 
صفحـــه ای آماده کـــرده بودیم که تقدیم شـــد 
ولی باشگاه تراکتور برای تنظیم و تقدیم لایحه 
فرصت خواســـت. در لایحه ای که از ســـوی ما 
ارائه شد، کلیه مستندات از جمله اسناد مالی، 
اسناد قراردادی، رویه فیفا، پرونده های مشابه 
در محاکم بین المللی ارائه شـــد. البته اعضای 
کمیته تعیین وضعیت به مواردی چون رویه ها 
و احکام بین المللی اشـــراف دارنـــد ولی ما بر 
حســـب وظیفه ذاتی این موارد را نیز در قالب 
لایحه ارائـــه دادیـــم. معاون حقوقی باشـــگاه 

پرسپولیس در پاسخ به این سؤال که آیا ممکن 
است به تعویق انداختن تقدیم لایحه از سوی 
باشـــگاه تراکتور اقدامی در جهت به دســـت 
آوردن زمـــان، طولانـــی کردن پروســـه صدور 
رأی و اســـتفاده از بازیکن در شروع مسابقات 

باشـــد، گفـــت: تصور مـــا این 
اســـت که آرای مربوط 

به این دعوا تا ۲0 روز 
آینده صادر شـــود. 
ما به استناد اسناد 
و مـــدارک، اعم از 
پرداخـــت صورت 

فسخ  گرفته، 
ر  د د  ا رد قـــرا

دوره محافظـــت شـــده و همچنین فســـخ آن 
حتی قبـــل از پایـــان فصل که نقـــض صریح 
مفاد الحاقیـــه بود بر غیرموجه بودن فســـخ 
صورت گرفتـــه تأکید داریم. قطعـــاً در چنین 
حالتـــی اگر تا آن زمان رأی مشـــخص نشـــده 
باشد چنانچه این بازیکن در رقابت های لیگ 
به کار گرفته شـــود، امکان طرح شکایت 
مبنی بر بکار گیری بازیکن غیرمجاز و 
درخواست نتیجه سه برصفر وجود 
دارد. هدایتی گفت: ما در باشگاه 
پرسپولیس چنین خواهیم کرد و 
تیم های دیگر نیـــز چنین امکانی 
دارند. در این صورت اگر رأی این 
باشد که فسخ غیرموجه اتفاق 
افتاده اســـت آنـــگاه بازیکن در 
بازی هایـــی که به میـــدان رفته 
است، غیرمجاز تلقی خواهد شد.

اولتیماتوم جدید پرسپولیس به تراکتور

 بیرانوند بازی کند
سه هیچ بازنـــــده می شوید

محمدرضا رحیم پور
خبرنگار

گزارش یک

وضعیت نامشخص ورزشگاه خانگی پرسپولیس

میزبانی سرخپوشان در خانه رقیب؟
گندوز منتفی شد، اخباری هم نمی آید

معمای پیچیده شماره یک پرسپولیس

این طور که مشـــخص است معمای دروازه بان شـــماره یک پرسپولیس حل 
نشـــده و مشـــکل پابرجاســـت چراکه گزینه هـــا یکی یکی منتفی می شـــود. 
روز یکشـــنبه الکســـیس گندوز دروازه بـــان ملی پوش الجزایـــری اعلام کرد، 
مشـــکلی بـــرای حضور در پرســـپولیس نـــدارد امـــا ۲0 روز دیگـــر می تواند در 
خدمت تیم جدیدش باشـــد. ســـپس مدیران پرســـپولیس تلاش کردند تا 
این مـــدت را کوتاه تر کنند و حداکثـــر تا دو هفته دیگر، ایـــن دروازه بان را در 
اختیار داشـــته باشـــند اما یکشـــنبه شـــب و در آخرین مذاکراتی که بین دو 
طـــرف انجام شـــد گندوز اعـــلام کرد زودتریـــن زمانی که می توانـــد به جمع 
سرخپوشـــان ملحق شود روز ۲شـــهریور اســـت، یعنی بیش از ۲0 روز دیگر. 
این درحالی اســـت کـــه لیگ برتر روز ۲5مرداد آغاز می شـــود و پرســـپولیس 
پـــس از رویارویـــی بـــا ذوب آهن در تهـــران در هفتـــه دوم بازی حســـاس با 
تراکتـــور را باید در تبریز برگزار کند. دیداری که روز پنجشـــنبه یکم شـــهریور 
برگـــزار می شـــود و گنـــدوز گفته بود یـــک روز بعـــد از این بـــازی می تواند به 
جمع سرخپوشـــان ملحق شـــود. از ســـوی دیگر اگر قرار بود این دروازه بان 
روز ۲ شـــهریور به پرســـپولیس اضافه شـــود عمـــلاً نمی توانســـت ۳ روز بعد 
یعنـــی روز 5 شـــهریور مقابـــل فـــولاد در تهران به میـــدان بـــرود و در چنین 
شرایطی پرسپولیس در ســـه بازی حساس ابتدایی خود نمی توانست از این 
دروازه بان بهره ببرد. درویش در این باره گفت: ســـرمربی، دروازه بان مدنظر 
را انتخـــاب کرده و قـــراردادش آماده اســـت اما آنها اعلام کردنـــد که بازیکن 
مدنظر به دلیل مســـابقات قاره ای دوم شـــهریور می تواند بیایـــد که اگر قرار 
اســـت دو هفته اول نباشد، به کار ما نمی خورد. اســـناد موجود است و همه 
کارهـــای لازم را انجام دادیم. دوباره شـــنیده می شـــود گاریـــدو دو دروازه بان 
خارجـــی دیگر بـــه پرســـپولیس معرفی کـــرده اســـت و ظاهراً این داســـتان 
ادامه خواهد داشـــت. از ســـوی دیگر مدیرعامل باشـــگاه پرسپولیس اعلام 
کـــرده پـــروژه محمدرضا اخباری هم منتفی شـــده اســـت. با جـــذب فرزین 
گروســـیان توســـط گل گهر تصور می شـــد که ماجرای جذب اخبـــاری دوباره 
به جریـــان بیفتد اما با مخالفت مهدی تارتار و باشـــگاه گل گهـــر این انتقال 
به ســـرانجام نرســـید. رضا درویش در پاســـخ به اینکه آیا جـــذب محمدرضا 
اخبـــاری به طـــور قطعی از برنامه باشـــگاه خارج شـــده گفت: بلـــه جذب او 
کنســـل شد. به باشگاهش نامه دادیم. اســـناد موجود است و همه کارهایی 
کـــه باید می کردیم بـــرای جذب آن افرادی که ســـرمربی اســـم داده را انجام 

دادیـــم. با بعضی ها بـــه توافق نرســـیدیم و بعضی ها هم تمایل نداشـــتند.

عرفان ملاپور بازیکن جوان و زیر ۲۳ســـال فصل 
قبـــل تیم آریوی اسلامشـــهر به تیم پرســـپولیس 
پیوســـت. با این دفاع چپ بلندقامت که توانایی 
بـــازی در پســـت دفاع میانـــی را هـــم دارد دقایقی 

شدیم. هم کلام 

چطور شد که به پرسپولیس پیوستی؟
بالاخره همه می دانند که پرســـپولیس بزرگترین 
تیـــم ایـــران و بســـیار محبـــوب اســـت. از کودکی 
و  داشـــتم  را  پرســـپولیس  در  حضـــور  رؤیـــای 
خوشـــحالم بـــه آرزو و رؤیای خودم دســـت یافتم 
و حـــالا کـــه لطف خـــدا شـــامل حالم شـــده و به 
رؤیایم رســـیدم به هیـــچ وجه ایـــن فرصت بزرگ 
را از دســـت نخواهم داد و تلاش خواهم کرد، نظر 
مثبت گاریدو را بیشـــتر جلب کنـــم. امیدوارم در 
پســـت دفـــاع چپ و یـــا هر پســـتی که ســـرمربی 
تشـــخیص داد بتوانـــم نظر گاریـــدو را جلب کنم.

اما می دانی در پستی جذب شده ای 

که عبدالکریم در آن بازی می کرد.
پرسپولیس همیشه بهترین بازیکنان ایران را داشته 
و این مســـأله تا به حال ادامه داشته است. بازیکنان 
بزرگ پرســـپولیس همیشـــه الگوی من بوده اند به 
همین دلیل نهایت تلاشـــم را می کنم که نظر گاریدو 
را جلـــب کنـــم. البته در اینجـــا لازم می دانم از لطف 
مدیرعامل و ســـرمربی پرســـپولیس نهایت تشکر را 
داشته باشم که زمینه حضور مرا فراهم ساختند. به 
امید خدا جـــواب اعتماد گاریدو و درویش را خواهم 
داد تا از جذب من پشیمان نشوند و هواداران را هم 
از عملکردم راضی کنـــم. همچنین باید از بازیکنان 
بزرگتر تیم که رفتار بســـیار خـــوب و حرفه ای با من 

داشـــتند تشـــکر کنم چون مرا خیلی خوب در جمع 
تیم بزرگ پرسپولیس پذیرفتند. واقعاً خوشحالم که 
به آرزویم رســـیدم. خوب می دانم چه بازیکن بزرگی 
در پست دفاع چپ پرسپولیس بوده به همین دلیل 
خودم را به لحاظ روانی کاملاً آماده ســـاختم و تلاش 
خواهم کرد تا در پست دفاع چپ مهره قابل اتکایی 

باشم.
سال قبل عملکردت برای تیم دسته 

اولی چگونه بود؟
با وجود اینکه بازیکن زیر ۲۳ســـال بودم در ۲0بازی 
تیـــم آریو در لیگ یـــک بازی کـــردم و کادرفنی هم از 

عملکردم رضایت داشتند.

مدافع چپ جدید پرسپولیس: 

امیدوارم گاریدو از اعتماد به من پشیمان نشود

ناصر قراگزلو
روزنامه نگار

گپ
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